
Conventions - 2012

Conventions avec apparitions de Dean Cain - 2012
  Conventions with Dean Cain appearings - 2012
  

  

  

  

  

  

Du 28 au 30 septembre 2012, Dean Cain est allé au ''WIZARD WORLD Ohio Comic-Con'', qui a
eu lieu au Greater Columbus Convention Center, à cette adresse : 500 North  High Street,
Columbus.

  

From September 28th to the 30th, Dean  Cain joined the''WIZARD WORLD Ohio Comic-Con'',
that was at the Greater  Columbus Convention Center, at this address : 500 North High  Street,
Columbus.

  

Les 6 et 7 octobre 2012, Dean Cain a assisté au ''Entertainment Show Media'', à Londres, en 
Grande-Bretagne.  L'événement a eu lieu au Olympia Conference &  Exhibition Centre.

  

On October 6th and 7th, Dean Cain  took part to the ''Entertainment Show Media'', in London, 
Great-Britain. The event took place pace at the ''Olympia Conference  & Exhibition Centre.
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Les 26,  27 et 28 octobre 2012, Dean a participé au 'Wizard  World : Austin Comic Con'', à
Austin, au Texas. L'événement s'est tenu au Austin Convention Center.

  

On October 26th, 27th and 28th 2012, Dean Cain was at the ''Wizard World : Austin Comic
Con'', in Austin, Texas. The event was at the ''Austin Convention Center''.

  

  

Les 2, 3, et 4 novembre 2012, Dean  Cain a fait partie des invités du Central Canada Comic
Con,  à Winnipeg,  au Manitoba. L'événement s'est tenu au ''Winnipeg Convention Centre''.
Pour ma part, j'attends qu'un événement se passe en Ontario ou au Québec...

  

On November 2th, 3th and 4th 2012, Dean  Cain took part at the Central Canada Comic Con, in
Winnipeg, in  Manitoba. The event was at the ' innipeg Convention  Centre''.  As for me, well, I
will have to wait for a convention in Quebec or Ontario...

  

  

Les 17 et  18 novembre 2012, Dean Cain et d'autres invités a participé au''Boston  Super
Megafest 2012''. Les  coordonnées de l'endroit :  Sheraton  Framingham Hotel, 
Nouvelle-Angleterre. Cliquez ici pour visiter le site Web officiel de l'événement.

  

On  November 17th and 18th, Dean Cain and other guests wattended the  ''Boston Super
Megafest 2012''.  The location of this fest : Sheraton  Framingham Hotel,  Nouvelle-Angleterre.
Click here to visit the official website of the convention.
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Le 20 avril 2013, Dean Cain et d'autres  invités étaient au   ''Hollywood Show'', au Westin Hotel,
à Los Angeles, de 10h00 à 17h00.
Cliquez ici pour visiter le site Web officiel de l'événement.

  

On April 20th, 2013, Dean Cain and other celebrities attended the ''Hollywood Show'', at the 
Westin Hotel , in Los Angeles, from 10 AM to5 PM. Click here to visit the official website of the
event.

  

  

Les 25 et 26 mai 2013, Dean Cain et d'autres  invités étaient au ''Phoenix Comic Con'', au
Phoenix Convention Center, à Phoenix. Cliquez ici pour visiter le site Web officiel de
l'événement.

  

On May  25th and 26th 2013, Dean Cain and other celebrities attended the  ''Phoenix Comic
Con'', at the Phoenix Convention Center, in Phoenix. Click here to visit the official website of
the event.
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